
شخصیت کاظم برای من 
دوست داشتنی بود؛ جوان های بی توقع و 
ایران دوست که دغدغه شان حفظ امنیت 
مردم، خدمت کردن به هموطنان در برابر 

هر نوع تجاوز و عشق به کشور است. 
این ها برای من قابل احترام و دوست 

داشتنی هستند و به همین دلیل من نقش 
را دوست داشتم و توان بسیاری برای 

ایفای آن به کار بردم

در ســکانس اول تصویری داریم از خلیج فارس که 
باشکوه فیلمبرداری  شده بود، از حال و هوای آن جا و 

چگونگی گرفتن آن سکانس به ما بگویید.
واقعیت این اســت که اگر بخواهم حق مطلب را ادا کنم 
باید بگویم کار بسیار سخت و طاقت فرسا بود، در مجموع 
ســریال محرمانه گروه ما یک گروه درجه یک و دوســت 
داشتنی بود که تجربه های بسیاری برای من و خیلی های 
دیگر داشــت و من از این بابت خسته نباشید می گویم به 
همه دوســتان و همکارانم. اما من جنــوب ایران و خلیج 
فارس و دریای عمان را بســیار دوست دارم. اگر هم دقت 
کرده باشید پست ها و مطالب زیادی در فضای مجازی از 
خلیج فارس گذاشته ام. سکانس هایی که در دریای عمان 
یا خلیج فــارس گرفتیم، حال و هوایش بســیار جذاب و 
غرور آفرین بود. کار کردن روی لنچ کشتی و در دریا وسط 
آب برای من تجربه فراموش نشــدنی اســت. در چابهار 
زیبا با آن طبیعت دوست داشتی یک بخش هایی طوری 
فیلمبرداری شــده بود که  طبیعت بی نظیر آن ساحل هم  
من را و هم قطعا بسیاری از تماشاگران را تحت تاثیر قرار 

داده بود.

به سراغ شخصیت شما در این سریال برویم. نظرشما 
راجع به شخصیت کاظم در این مجموعه چه بود؟

از ان جا که من خیلی تجربه بازی در نقش های منفی 
و در این گونه کارها را داشــتم و وقتــی یک نقش مهم در 
ســریالی این چنینی به من پیشــنهاد شــد خب خیلی 
دوســتش داشــتم و خیلی هم تلاًش کردم برای به ثمر 

رســاندن و باورپذیر کردن این نقش و امیدوارم که مردم 
هم ببینند و دوست داشته باشند و گروه ما هم رو سفید از 
آب در بیاید. شخصیت کاظم برای من دوست داشتنی بود؛ 
جوان های بی توقع و ایران دوســت که دغدغه شان حفظ 
امنیت مردم، خدمت کردن به هموطنــان در برابر هر نوع 
تجاوز و عشق به کشور است. این ها برای من قابل احترام 
و دوست داشــتنی هســتند و به همین دلیل من نقش را 

دوست داشتم و توان بسیاری برای ایفای آن به کار بردم.

با این وجود الان که کار به اتمام رسیده، چقدر توانستید 
با شــخصیت کاظم در این فیلم ارتبــاط بگیرید و چند 

درصد از خروجی کار راضی بودید؟
همان طور که گفتم، نقش را دوست داشتم و ارتباط خوبی 

هم با آن برقرار کردم. حالا با راهنمایی و هم فکری و گپ و 
گفت زدن با کارگردان کار و دوست نازنیم محمود معظمی 
توانستیم آن چیزی که دوستان فنی در نظر داشتند پیاده و 
اجرا  کنیم. باز هم تاکید می کنم که امیدوارم مردم هم این 
نقش و بازی من را دوست داشــته باشند، زیرا این نقش، 

نقش مهمی این سریال بزرگ بود...

اقای نورایی شــما در ســال های اخیــر در فیلم ها و 
سریال های بسیار زیادی بازی کردید و ما و مخاطبان ما 
فیلم های شما را دیدیم و قرار گرفتن تان در نقش ها را 
مشاهد کردیم. خود شما به شخصه کدام یکی از فیلم ها 

را در این چندین سال از همه بیشتر دوست داشتید؟
واقعیت این است که من اصولا کارهایی که انجام می دهم 
نمی توانم بگویم که یکی را دوست دارم و دیگری را دوست 
ندارم، هر کاری که بازی می کنم برای من یک تجربه است 
و آموزش، ولی باید تاکید کنم که »یتیم خانه ایران« بسیار 
فیلم تاثیرگذاری بود و خیلی خوشــحالم کــه در آن فیلم، 
آن نقش را بازی کردم. فیلم ســینمایی یتیم خانه که برای 
ساخت آن بسیار زحمت کشیده شد و من تقریبا 8-9 ماه 
من درگیر بودم و نقش ام را هم خیلی دوست داشتم. هم 
فضای فیلم را و هــم ادای دینی که این فیلــم به پدران و 
پدربزرگ هایی ما که در آن سال ها با یک چنین فاجعه ای 
دســت و پنجه نرم کردند و مردم عزیز کشورم که  بابت آن 

فاجعه ها از دست رفتند.

کارکردن در کشورهای دیگر و حضور به عنوان بازیگر 

ادای دین به حافظان امنیت
بازیگر نقش کاظم در سریال محرمانه:

این روزها مخاطبان تلویزیون شــاهد پخش سریال 
جدیــدی هســتند بــه نــام محرمانــه بــا داســتانی پلیــسی و 
جنایــی. داســتان ســریال محرمانه بــه ماجرای چنــد نخبه 
ایرانی می پردازد که به آفریقا ســفر کرده و در این مســیر ب 
اتفاقــاتی جنایــی و همچنیــن ســنگ اندازی هایــی روبــرو 
می شــوند. ســریال »محرمانه« شــبکه ســه ســیما، روایتی 
جــذاب از پیشــرفت های علــمی و تلاش های دانشــمندان 
کشورمان در حوزه پزشکی و ســاخت واکسن کرونا است. 
این ســریال بــه شــکلی هیجان انگیز داســتان پشــت پرده 
تلاش ها و مواجهاتی را به تصویر می کشــد که دانشمندان 
ایرانی با آن مواجه شــدند تا به دســتیابی به ایــن موفقیت 
علمی بزرگ برسند. در این سریال بازیگران برجسته ایرانی 
همچون لالــه اســکندری، عــلی رام نورایی، رحیــم نوروزی، 
آرش آصــفی، فرهــاد قائمیــان، مجیــد مظفــری و ســولماز 
حصــاری بــه ایفــای نقــش پرداخته انــد و ایــن مجموعه در 
چندین کشور اروپایی و آفریقایی فیلمبرداری شده و علاوه 
بر بازیگران ایرانی، هنرمندانی از ترکیه و هلند نیز در آن به 

نقش آفرینی پرداخته اند.
گفتگوی ماهنامه صبا را با علیرام نورایی بازیگر این سریال 

می خوانید.

زهرا طاهریان  
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